
Jaarverslag cliëntenraad de Badde 2023 

In dit verslag een terugblik  op hetgeen de cliëntenraad van de Badde zoal bezig heeft gehouden het 

afgelopen jaar. 

De cliëntenraad bestaat uit: 

 Dineke Jongejan, voorzitter. 

 Johan Bugel, penningmeester. 

 Selma Lewering. 

 Grietje Kuiper, secretaris. 

We hebben afscheid genomen van Herma Scholte, helaas is hier tot nu toe nog geen opvolger voor 

gevonden. 

We worden ondersteund en van informatie voorzien door Jannie Dekker (manager) en sinds 01-03-

2023 is Karin Eeken aangesteld als directeur van onder meer de Badde. We hebben met beide dames 

een plezierig  contact en stellen het op prijs dat ze vaak aanwezig zijn op onze vergaderingen. Karin 

geeft aan dat ze vindt dat de cliëntenraad een input- en signaal functie heeft. Dit is voor ons een 

geruststelling omdat we op dit moment niet voldoende draagvlak hebben om intensief contact te 

zoeken met de cliënten van de Badde.  

Activiteiten en aandachtspunten 

- Verschillende leden van de cliëntenraad hebben ondersteuning verleend bij de 

seniorenmiddagen.  

- We hebben als aandachtspunt doorgegeven dat we niet tevreden zijn over de 

informatievoorziening wat betreft activiteiten. Ook de website van de Badde is niet up to 

date. 

- Het opnemen van contact met de voorzitter van het Pekelder Proatcafe heeft geresulteerd in 

een goed contact. Er wordt gesproken over een repair cafe bij SIEP&CO. Het beoogde doel 

van de cliëntenraad om te komen tot een avondvullend programma, waar de activiteiten van 

de Badde onder de aandacht worden gebracht, is nog niet verwezenlijkt. 

- René Beertema heeft ons geïnformeerd over de gecombineerde leeftijd interventie, GLI. 

- Selma heeft gezorgd voor een jaarplan voor zowel 2023 als 2024. 

- Karin heeft ons gevraagd om mee te doen aan het onderzoek naar Maatschappelijk 

Onbehagen. Dit onderzoek wordt gedaan door de RUG en de Tintengroep.  

Terugblik op 2023 

Het afgelopen jaar hebben we als cliëntenraad met name kritisch gekeken wat er bij de Badde zoal 

speelt. De samenwerking onderling en met Karin en Jannie wordt als zeer plezierig ervaren. Zoals al 

eerder aangegeven is er op dit moment niet echt draagvlak om actief contact te zoeken met de 

achterban. 

Vooruitblik 2024 

Om beter op de hoogte te zijn van wat er allemaal door de Badde wordt georganiseerd, en wat 

succesvol is of niet, gaan we kijken wat we zelf kunnen doen om een  terugkoppeling te krijgen. Hier 

kunnen we wel actiever in zijn. 

Namens de secretaris van de cliëntenraad de Badde: 

G. Kuiper 


